



PROTOKOLL FR 02/2021

Datum: 2021-03-24

Plats: Teamsmöte

Närvarande: * Håkan Olsson HO, Ordförande
(* = beslutande) * Mats-Ove Bergström MOB, Ledamot
* Bengt Johansson BJ, Ledamot
Madelaine Lundin ML, Adjungerad

-
- § 11 **Mötets öppnande**
 - § 12 **Föregående mötesprotokoll**
 - § 13 **Fastställande av mötets dagordning**
 - § 14 **Ekonomi**
 - § 15 **Dispenser**
 - § 16 **Uppklassning/utbildning**
 - § 17 **Rapporter/skrivelser**
 - § 18 **Tävlingsbesök/möten**
 - § 19 **Nästa möte**
 - § 20 **Mötets avslutande**
-

- § 11 **Mötets öppnande**
Ordföranden hälsar deltagarna välkomna och öppnar mötet.
- § 12 **Föregående mötesprotokoll**
Föregående mötesprotokoll gicks igenom och lades till handlingarna.
- § 13 **Fastställande av mötets dagordning**
Vi godkänner dagordningen.
- § 14 **Ekonomi**
Vi har ingen resultatrapport att ta ställning till. Vi har lämnat in ett uppdaterat budgetförslag.
- § 15 **Dispenser**
A/ Mikael Hjelm ansöker om dispens att få använda sig av tidtagning vid heatkörning vid serien Speaker Hjelm's Sverigeresan.
Beslut: Vi avslår, HO besvarar.
B/ Kristianstad FRC ansöker om dispens för montering av extra stol vid prova-på dagar.
Beslut: Vi beviljar, BJ besvarar.
C/ SMK Hedemora ansöker om dispens för montering av extra stol vid prova-på dagar.
Beslut: Vi beviljar, BJ besvarar.
D/ Rasmus Lundqvist, Fagersta MK ansöker om dispens för montering av extra stol vid träning.
Beslut: Vi beviljar, BJ besvarar.

E/ Mikael Hjelm, ansöker om dispens för att genomföra en juniortävling med enbart junior födda 2005 och senare.

Beslut: Vi avslår, då det nu inte heller är tillåtet för barn födda 2005 och senare att genomföra tävlingar. HO besvarar.

§ 16 Uppklassning/utbildning

A/ Mellan Norrlands BF vill att Daniel Andersson, Timrå MK, ska ta över vagnboksutfärdarstämpel nr 202, eftersom Lennart Andersson, Timrå MK valt att sluta.

Beslut: Vi beviljar, BJ besvarar.

§ 17 Rapporter/skrivelser

A/ Skrivelse från SBF:s kansli om banbesiktare i folkrace. HO återkopplar till kansliet.

B/ Skrivelse från Mats Svanberg angående licens som inte lösts ut på 5 år och Covid-19.

Vi äger inte frågan utan får hänvisa till kansliet. ML besvarar och skickar ärendet vidare till kansliet.

C/ Skrivelse från Leif Gillberg, Gestrike RT, angående möjlighet till att anordna en juniorhelg, med träning och tävling i slutet av april.

HO besvarar Leif.

D/ Skrivelse från Inge Samuelsson och Lina Zetterström angående träning för 14-åringar.

Vi bordlägger ärendet för mer efterforskning.

§ 18 Tävlingsbesök/möten

-

§ 19 Nästa möte

Ordföranden kallar vid behov.

§ 20 Mötets avslutande

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Madelaine Lundin

Håkan Olsson